
 

PROTOKÓŁ Nr XXIX/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

odbytej w dniu 29 czerwca 2021 roku 

 

 

           W obradach sesji uczestniczyło 11 radnych oraz: 

Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński 

Radca Prawny – Dorota Grabczyńska 

Skarbnik Miasta i Gminy – Monika Matuszewska 

 

a także sołtysi oraz pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Chodecz. 

Proponowany  porządek  obrad. 

1. Otwarcie. 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym. 

- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

- dyskusja, 

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

       -  dyskusja, 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy    

Chodecz na rok 2021. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XXIX/196/21, 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Chodecz na lata 2021-2033. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XXIX/197/21, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XXIX/198/21, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Aneta Szarecka, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 



       -     dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XXIX/199/21, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji w roku 2021 na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy Kościele p.w. św. Jakuba dla Parafii Rzymsko – 

Katolickiej p.w. św. Dominika w Chodczu.  

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr  XXIX/200/21, 

9. Interpelacje i zapytania  radnych. 

10. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

11. Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.11:02 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia obrad 

XXIX sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na sali.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 11 radnych na stan 

ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Poddała porządek obrad sesji pod 

głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało 0, 

porządek został przyjęty.  

         Przewodnicząca stwierdziła, iż Rada Miejska będzie obradowała według przyjętego 

porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad XXVIII sesji został sporządzony, 

był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał możliwość zapoznania się z protokołem                  

w biurze rady. Protokół został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem protokołu Nr 

XXVIII/21 głosowało 11 radnych, przeciwnych 0, wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady 

stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został przyjęty 11 głosami za. 

 

 

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

    Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza Chodcza                

o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił informacji, iż 

okres ten obfitował w wiele zdarzeń mających wpływ na funkcjonowanie Urzędu Miasta                

i Gminy Chodecz. Z ważniejszych rzeczy: 

- rozpoczęły się przebudowy dróg gminnych, które były zaplanowane na ten rok, mam na myśli 

przebudowę drogi gminnej w Witoldowie i w Ignalinie, nadmienię tylko, że przebudowa drogi 

gminnej przy sosence, która też była zaplanowana jest przesunięta na po sezonie, czyli tak 

początek września tak żeby nie zakłócać ruchu i dostępu do działek letniskowych;  

- zostały ogłoszone trzy przetargi na przebudowy dróg gminnych, największy z ostatnich lat to 

będzie przebudowa drogi gminnej z Chodcza przez Lubieniec do Niwek i w kierunku Woli 

Adamowej łącznie 6 km i dwie krótsze drogi Sławęckie Góry i Mielno – rozstrzygnięcie 

otwarcie przetargu 2 lipca jest planowane; 



- sezon kąpielowo plażowy nad jeziorem Chodeckim rozpoczął się 21 czerwca, jest zapewniona 

ochrona ratowników i będzie trwać do 31 sierpnia; 

- w sobotę odbyła się Kupała 2021 – po 22 miesiącach od ostatniej, ilość osób zainteresowanych 

uczestnictwem była znaczna; 

- na terenie gminy jest rozkładany światłowód ale w związku z tym mamy różne awarie wczoraj 

np. mieliśmy awarię wody, przez kilka godzin nie było wody ponieważ pracownicy, którzy 

rozciągają światłowód przebiła wodociąg. Nie zawsze z winy zakładu komunalnego są spadki 

ciśnienia. Spadki jeżeli chodzi o dostęp wody ciśnienia też mogą wystąpić z uwagi na trwającą 

przebudowę wodociągu głównie stacji uzdatniania wody ponieważ dzisiaj jest wstawiany 

kolejny zbiornik, będziemy mieć dwa zbiorniki co w przyszłości pozwoli nam na lepsze 

zaopatrzenie naszych mieszkańców w wodę tzn. utrzymanie ciśnienia regularnego w tej porze 

największego rozbioru, w okresie letnim; 

- kolejna sprawa to chodnik przy drodze wojewódzkiej do Powiatowego Centrum Kształcenia 

w Chodczu – wszyscy się cieszyliśmy jak chodnik miał powstawać, chodnik powstał a teraz się 

okazało, że kilka znaków jest postawionych w mieście nowych, które ograniczają wjazd w dwie 

ulice, bo te ulice stały się drogami jednokierunkowymi, jest to nie pomysł gminy, to był wymóg 

komendanta wojewódzkiego policji w Bydgoszczy ze względów bezpieczeństwa i tak została 

organizacja ruchu zmieniona, żeby swobodnie i bezpiecznie można było korzystać z tego ciągu 

pieszo rowerowego.    

Dyskusji nie było. Na tym zakończono. 

 

 

Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

    Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                                  

o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.               

1) Komisja Rewizyjna – radna Turbiak Monika przedstawiła, iż Komisja w okresie 

międzysesyjnym nie obradowała.  

2) Komisja Budżetu i Finansów – przewodniczący Grzegorz Makowiecki przedstawił, iż 

Komisja w okresie międzysesyjnym obradowała raz. Przewodnia tematyka to zmiany do 

budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2021, które nam przedstawi Pani Skarbnik                                 

i rozpatrywaliśmy kilka pism, które wpłynęły do Komisji, udzielono na nie odpowiedzi.    

3) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – przewodniczący Feliniak 

Wiesław przedstawił, iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno spotkanie. Na 

spotkaniu tym zapoznaliśmy się z pismem właścicielki działki nr 212 Bogołomia obręb 

Mstowo, która zgłasza problem z brakiem dojazdu do działki. Wniosek z dzisiejszej Komisji 

będzie taki do Pana Burmistrza żeby ustalił w Urzędzie czy wskazany odcinek jest rzeczywiście 

drogą gminną i dalsze decyzję będą podjęte na następnym spotkaniu. W sprawach bieżących 

wysłuchaliśmy informacji dotyczącej zmian organizacji ruchu przy ul. Lipowej i ul. Bukowej, 

o przetargach na przebudowę trzech dróg gminnych i poruszaliśmy również temat wtórnego 

wykaszania poboczy przy drogach gminnych, ewentualnie przycinki zakrzaczenia takich 

punktów newralgicznych jak łuki dróg i skrzyżowania.  

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – przewodnicząca Ewa 

Kwiatkowska przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie, na 

którym analizowano przede wszystkim materiały na dzisiejszą sesję, ale także pisma które 



wpłynęły do Komisji. Wkrótce Komisja rozpocznie prace na statutami sołectw, informację o 

bieżących sprawach na posiedzenie przedstawił Pan Burmistrz, powiedział m.in. o plaży, o 

planie dotyczącym budowy na Placu Kościuszki fontanny, na bieżąco przedstawił sprawy, które 

dotyczą wszystkich mieszkańców i przedstawił projekt uchwały dotyczący ustanowienia 

pomnika przyrody, będzie to dąb Florian, na ten temat przedstawi w trakcie sesji informację 

pracownik Urzędu.      

5) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – przewodniczący 

Stempczyński Jerzy przedstawił, iż Komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała.  

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przewodniczący Łuczak Roman 

przekazał, iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała.  

Dyskusji nie było. 

 

Ad.4 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta                  

i Gminy Chodecz na rok 2021. 

 

                  Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2021 

poprosiła Panią Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż w toku realizacji 

budżetu dokonuje się następujących zmian: otrzymaliśmy dotację z wojewódzkiego funduszu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej na dofinansowanie wymiany źródła ciepła w remizie 

OSP w Sobiczewach i remizie OSP w Przysypce oraz na termomodernizację remizy w OSP 

Kromszewice i OSP w Zalesiu o łącznej kwocie 60 000,00 zł. do każdej z tej inwestycji 

dokładamy po 10 000,00 zł. środków własnych; pismem od wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego w Bydgoszczy przyznano dotacje na podręczniki, ćwiczenia i materiały 

edukacyjne dla dzieci ze szkół podstawowych w kwocie 39 077,96 zł.; na podstawie decyzji 

wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia 11 czerwca 2021r. zwiększono plan dochodów w 

rozdziale ochrona zdrowia o kwotę 10 000,00 zł. jest to kwota przeznaczona na rezerwę na 

realizację działań promocyjnych mających na celu zwiększenie liczby mieszkańców w 

szczególności mieszkańców w wieku 60 + poddających się szczepieniu przeciwko Covid -19, 

w związku z tym zmieniono załącznik planów i dochodów i wydatków środków  funduszu 

przeciwdziałania Covid-19, środki te przeznaczone będą na zakup materiałów i usług, obecnie 

plan tych środków przeciwko Covid-19 wynosi 44 500,00 zł.; pismem od wojewody Kujawsko-

Pomorskiego z dnia 7 czerwca 2021r. w sprawie dofinansowania świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zmniejszono środki na stypendia i zasiłki o 

kwotę 329,00 zł. Różnica wynika z przyznanej przez Wojewodę dotacji a złożonym przez 

Burmistrza Chodcza wnioskiem na zapotrzebowanie na środki stypendialne; pismem od 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zwiększono dotację w rozdziale rodzina o kwotę 2 803,00 

zł. z przeznaczeniem na opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające 

niektóre świadczenia rodzinne; na podstawie porozumienia z Funduszem Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Toruniu tworzy się punkt konsultacyjno-informujący na terenie gminy 

„Czyste Powietrze” środki na ten rok tj. kwota 9 000,00 zł. przeznaczone będą na zakup 

materiałów i usług, energii itp. Wprowadzono też zmiany inwestycyjne czyli zwiększono 

zadania inwestycyjne modernizacja dróg gminnych nr 191313C i 191314C gmina Chodecz 

czyli Lubieniec o kwotę 4 520 000,00 zł. środki te pochodzą ze zmniejszenia wydatków 



bieżących i dotacji; zwiększono zadanie przebudowa drogi gminnej w miejscowości Mielno 

działka nr 68 obręb Mielno o kwotę 230 000,00 zł. środki pochodzą ze zmniejszenia zadań 

przebudowa drogi gminnej Ignalin, przebudowa drogi gminnej w miejscowości Mstowo                       

i Szczecin oraz Witoldowo i modernizacja budynku komunalnego przy ul. Kaliskiej 1                           

w Chodczu; zwiększono także środki na zadanie pt. „Rozwój ogólnodostępnej i niekomercyjnej 

infrastruktury turystycznej nad Jeziorem Chodeckim” środki te pochodzą ze zmniejszenia 

zadania modernizacja budynku komunalnego przy ul. Kaliskiej 1 w Chodczu; tak jak na wstępie 

Pani Skarbnik mówiła wprowadzono nowe zadania inwestycyjne czyli wymiana źródeł ciepła 

w OSP Przysypka, Sobiczewy i termomodernizacja OSP Kromszewice i OSP w Zalesiu oraz 

wprowadzono także nowe zadanie inwestycyjne przebudowa drogi gminnej w miejscowości 

Sławęckie Góry w kwocie 310 000,00 zł. środki te pochodzą ze zmniejszenia wydatków 

bieżących. Wprowadzono także dotację celową na zadania własne gminy realizowane przez 

podmioty nienależące do sektora finansów publicznych jest to kwota 30 000,00 zł. dla Parafii 

Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem św. Dominika w Chodczu z przeznaczenie na ochronę 

zabytków czyli remont wnętrza Kaplicy w Kościele p.w. św. Jakuba. Pozostałe zmiany po 

stronie dochodów i wydatków spowodowane są bieżącą działalnością gminy, w związku z tym 

dochody zwiększono o kwotę 3 368 522,13 zł. do kwoty 39 355 532,95 zł. zwiększono także 

wydatki budżetowe o kwotę 2 988 551,96 zł. do kwoty 37 184 790,15 zł. W uchwale 

wprowadza się nadwyżkę budżetową w wysokości 2 170 742,80 zł. która zostanie 

przeznaczona na spłatę zaciągniętych w poprzednich latach kredytów, pożyczek i obligacji. W 

uchwale także zwiększono plan rozchodów do wysokości 2 550 712,97 zł. Przychody zostają 

w tej samej wysokości czyli 370 970,17 zł. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię 

została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, 

iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIX/196/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.5 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2021 – 2033. 

 

                           Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła 

Panią Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż zgodnie z prowadzonymi 

zmianami do uchwały budżetowej na rok 2021 dotyczących dochodów, wydatków, 

przychodów, rozchodów jak i również zadań inwestycyjnych dokonuje się zmian                                   

w załącznikach nr 1 i 2. Zmiany polegają na zwiększeniu dochodów do kwoty 39.355.532,96 

zł i wydatków do kwoty 37.184.790,15 zł., jak i również realizacji zadań inwestycyjnych na 

łączną kwotę 11.816.852,00 zł. Planowane przychody to kwota 379.970,17 zł., planowane 

rozchody to kwota 2.550.712,97 zł. Nadwyżka budżetu na 2021r. stanowi kwotę 2.170.742,80 

zł. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona Komisja Budżetu                         

i Finansów. Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIX/197/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 



Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

                            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła 

Panią Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 

21 czerwca 2001r. o dodatkach mieszkaniowych dodatek mieszkaniowy przyznaje na wniosek 

osoby uprawnionej do dodatku mieszkaniowego wójt, burmistrz lub prezydent miasta w drodze 

decyzji administracyjnej. Do wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego dołącza się 

deklaracje o dochodach gospodarstwa domowego. Ustawą z dnia 10 grudnia 2020r. o zmianie 

niektórych ustaw wspierających rozwój mieszkalnictwa rady gminy zostały zobowiązane do 

podjęcia w terminie do 1 lipca 2021r. uchwały określającej wzór wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzór deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. Wobec 

powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. Na tym zakończono. Radni pytań 

nie mieli. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Grzegorz Makowiecki 

przedłożył informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały 

następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIX/198/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

 

                            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła 

Panią Anetę Szarecką. Pani Aneta poinformowała, iż Zgodnie z art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 16 

kwietnia 2004r. o ochronie przyrody ochrona przyrody polega na zachowaniu, 

zrównoważonym użytkowaniu oraz odnawianiu zasobów, tworów i składników przyrody 

formami ochrony przyrody. W myśl art. 40 w/w ustawy pomnikami przyrody są pojedyncze 

twory (lub ich skupiska) przyrody żywej i nieożywionej o szczególnej wartości przyrodniczej, 

naukowej, kulturowej, historycznej lub krajobrazowej oraz odznaczające się indywidualnymi 

cechami, wyróżniającymi je wśród innych tworów. Ustanowienie pomnika przyrody następuje 

w drodze uchwały rady miejskiej w myśl  art. 44 ust. 1 ustawy o ochronie przyrody.                                 

Z wnioskiem o objęcia drzewa ochroną pomnikową wystąpiła do naszego Urzędu osoba 

prywatna. Ochrona prawna pozwoli na zachowanie przedmiotowego drzewa dla przyszłych 

pokoleń, zwiększy świadomość ekologiczną mieszkańców oraz przyczyni się do kształtowania 

wizerunku gminy jako aktywnie prowadzącej działania  na rzecz ochrony i zachowania 

dziedzictwa przyrodniczego i kultowego. Jednocześnie wprowadzone przez uchwałę zakazy 

pozwolą na zabezpieczenie drzewa przed zniszczeniem jego walorów przyrodniczych                              

i krajobrazowych. Projekt uchwały zgodnie z wymogiem art. 44 ust. 3a o ochronie przyrody, 

został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska                         

w Bydgoszczy. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona 

Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. Pani Ewa Kwiatkowska przedłożyła informację, 

iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIX/199/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 



 

 

  

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji w roku 2021 na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy Kościele p.w. św. Jakuba 

dla Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. św. Dominika w Chodczu.  

 

                 Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła Panią 

Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż ustawa z dnia 23 lipca 2003r.                            

o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami w art. 81 stwarza organowi stanowiącemu 

jednostki samorządu terytorialnego możliwość udzielenia dotacji na prace restauratorskie, 

konserwatorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru. Rada Miejska             

w Chodczu na podstawie wskazanego artykułu przyjęła Uchwałę Nr  Nr XLVII/232/2014 Rady 

Miejskiej w Chodczu z dnia 1 października 2014r. w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków znajdujących się na terenie Miasta i Gminy Chodecz nie stanowiących jej wyłącznej 

własności. Parafia Rzymsko - Katolicka p.w. św. Dominika w Chodczu złożyła wniosek                        

o dotacje, spełnia on wszystkie wymogi formalne określone w uchwale. Decyzja o udzieleniu 

dotacji leży w kompetencjach Rady Miejskiej w Chodczu, w świetle powyższego podjęcie 

uchwały jest zasadne. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona 

Komisja Budżetu i Finansów. Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia jest 

pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIX/200/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

        Salę opuściła jedna z radnych. Na sali jest obecnych w tej chwili 10 radnych. Głos zabrał 

Jerzy Stempczyński – chce odnieść się do problemu wody i hydrantów p/pożarowych. 

Zastanawia się czy nie byłoby zasadne żeby wystąpić z wnioskiem do Prezesa ZGK aby 

stopniowo dokonał przeglądu tych hydrantów. Burmistrz zabrał głos, odpowiedział, że jeżeli 

chodzi o przeglądy hydrantów koniecznych do gaszenia pożarów to dokonuje ich Państwowa 

Straż Pożarna w porozumieniu z ZGK i Ochotniczą Strażą Pożarną w Chodczu w systemach 

okresowych, które są znane i wyznaczane przez Państwową Straż we Włocławku.  

 

Ad. 10 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

 

       Głos zabrał przewodniczący Bractwa Miłośników Ziemi Chodeckiej – poinformował, że 

na ostatnim walnym zebraniu członków Bractwa Miłośników Ziemi Chodeckiej jeden                           

z członków stowarzyszenia wyszedł z ciekawą inicjatywą aby korzystając z odrestaurowanego 

wiatraka udostępnić naszemu miastu swoja bogatą i zabytkową kolekcję maszyn rolniczych, 

lokalizację tego zbioru widziałby w pobliżu tegoż wiatraka, jest to inicjatywa Pana Stanisława 

Kaniewskiego. Padła jeszcze druga inicjatywa aby istniejący na ul. Ogrodowej Klub nazwać 

imieniem znanej lokalnej działaczki i animatorki kultury imieniem Pani Teresy Czyżewskiej. 

Na tym przewodniczący Bractwa zakończył. Glos zabrał Pan Jerzy Stempczyński-chciał 

odnieść się do sprawy, którą przedstawił Pan Lewandowski że już się wstępnie zajmował tą 

sprawą i jeśli chodzi o najbliższe spotkanie Komisji jest planowane zaproszenie Pana 



Stanisława Kaniewskiego właśnie na posiedzenie Komisji. Rozważaliśmy dwa warianty – 

jeden jest dość mało miejsca jeśli chodzi o wiatrak, również zainteresowanie tym projektem 

Powiatowego Centrum Kształcenia Ustawicznego i Zawodowego w Chodczu Panią dyrektor 

gdyż Pan Stanisław ma sporo tych maszyn i siłą rzeczy chyba wszystkie by się tam przy 

wiatraku nie zmieściło. Natomiast też taki pomysł ze strony radnych wyszedł aby 

zaproponować Panu Kaniewskiemu jeśli oczywiście będzie miał na to ochotę żeby ewentualnie 

oprowadzał po tym miejscu gdzie będą zgormadzone maszyny w jakiś określonych termiach. 

Reasumując Pan Stanisław będzie zaproszony w tej sprawie na najbliższe posiedzenie Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. Burmistrz Chodcza przekazał, że wczoraj odbył rozmowę 

z Panem Stanisławem Kaniewskim, który był w Urzędzie, także jeżeli chodzi o kwestię 

przekazania maszyn rolniczych zabytkowych to ona z deklaracji Pana Kaniewskiego z dnia 

wczorajszego będzie nieodpłatna. Na tym zakończono temat. 

 

Jeden z sołtysów zgłosił obecność na wsi Przysypka Barszczu Sosnowskiego. Sprawa jest już 

zgłoszona do sztabu kryzysowego, który się tym zajmie. Na tym zakończono. 

   

 

Ad. 11 Zakończenie  obrad  sesji. 

 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XXIX sesji Rady 

Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja 

zakończyła się o godz. 11:50. 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                Przewodniczący  

                                                                                Rady Miejskiej 

 

                                                                                 Anna Twardowska 
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